
Verksamhetsberättelse för Linköpings närradioförening avseende 
verksamhetsåret 2015 
 
Styrelse 
 
Styrelsen har under 2016 bestått av följande ledamöter: 
 
Christer Eklöf, ordförande 
Stellan Engström , vice ordförande 
David Roos, sekreterare 
Rune Johansson, kassör 
David Sköld, teknisk chef 
Bo Eínarsson 
Stephan Fasth 
Hans Görgensson 
Krister Nyman 
 
Styrelsen har haft 6 protokollförda sammanträden 24 mars, 12 maj, 2 september, 5 oktober, 16 november samt 
15 december.   
 
Mellan styrelsemötena har kontakten i huvudsak skett genom mejlväxling.  
 
Medlemsföreningar 
 
Under 2015 slutade Linköpings kommun att direktsända kommunfullmäktigesammanträdena via närradion. 
Likaså har Derby slutat att ansvara för Lasse Strands sändningar. Det innebär att den enda kvarvarande 
sändande föreningen vid 2015 års utgång var Radio Linköping som samordnar sändningar från Cupolen, 
Citykyrkan, Ryttargårdskyrkan och Victory. 
 
Några föreningar har sent under 2015 anmält intresse av att bli medlemsföreningar t.ex. Kristdemokraterna i 
Linköping.  
 
För att underlätta för nya föreningar att komma igång med sändningar har närradioföreningen beslutat att inte 
ta ut någon medlemsavgift för föreningen under det första kalenderåret föreningen är medlem.  
 
Närradioföreningen har beslutat att prioritera ansträngningarna att få nya föreningar att sända närradio. 
Kontakter har tagits med Kultur- och bildningsförvaltningen på kommunen och ordföranden har deltagit i ett 
kontaktmöte med olika kulturföreningar under november månad där närradion och möjligheten att sända 
presenterats. 
 
Flyttning av sändningsutrustning 
 
Den sändningsutrustning som tidigare funnits i pingstförsamlingen fastighet på Kungsgatan 30 flyttades i maj 
månad till pingstförsamlingens nya fastighet, Cupolen, på Majgatan 4. Flytten skedde utan några missöden. Vid 
flyttningen gjordes en uppgradering av sändningsutrustningen, inklusive den utrustning som avser 
internetsändningar 
 
Uppgradering av den tekniska utrustningen 
 
David Sköld, teknisk chef, har utrett frågan om uppgradering/förbättring av sändaren i Maskincentralen. Beslut 
kommer att fattas under 2016.  

 


